
TIP na aktivitu
Čo spravíš, keď sa
stane zlo?
Učme sa povedať:
“NIE hnev!”. 
A ešte povedzme:
“ZMIERME SA,
nehnevám sa.”
Podajme ruku,
nie kameň.

Evanjelium Jn 8, 1-11
Ježiš odišiel na Olivovú horu. Ale zavčas ráno sa vrátil do chrámu a
všetok ľud sa hrnul k nemu. Sadol si a učil ich. Tu zákonníci a farizeji
priviedli ženu pristihnutú pri cudzoložstve, postavili ju do
prostriedku a povedali mu: „Učiteľ, túto ženu pristihli priamo pri
cudzoložstve. Mojžiš nám v zákone nariadil takéto ženy
ukameňovať. Čo povieš ty?“ Ale to hovorili, aby ho pokúšali a mohli
ho obžalovať. Ježiš sa zohol a prstom písal po zemi. Ale keď sa ho
neprestávali vypytovať, vzpriamil sa a povedal im: „Kto z vás je bez
hriechu, nech prvý hodí do nej kameň.“ A znovu sa zohol a písal po
zemi. Ako to počuli, jeden po druhom – počnúc staršími – sa
vytrácali, až zostal sám so ženou, čo stála v prostriedku. Ježiš sa
vzpriamil a opýtal sa jej: „Žena, kde sú? Nik ťa neodsúdil?“ Ona
odpovedala: „Nik, Pane.“ A Ježiš jej povedal: „Ani ja ťa
neodsudzujem. Choď a už nehreš!“.

5. Pôstna nedeľa 6. apríla 2025  Ježiš je obranca pred zlom = odpúšťa ti

Aký dobrý je Ježiš. Vie, že všetci sme urobili niečo zlé, no neodsudzuje nás.
Každý vieme, že zlo nám ubližuje. A že je spravodlivé potrestať toho, kto spravil zlo.
Predsa mu nedáme sladkú odmenu?! Dosť často, keď nám niekto spraví zle, sme
nahnevaní, bolí nás to... a chcem sa brániť. Chcem to druhému vrátiť. To je, akoby
sme chceli do neho hodiť kameň (zlé slovo, buchnúť päsťou, nakričať). Oj, oj, oj!
Všimnime si: keď nám spravia zlo, chcem urobiť zlo aj my. A výsledok? Ešte viac zla.
Ježiš sa stal našim obrancom pred zlom. On nechce, aby sme ubližovali jeden
druhému. Ježiš nám pripomína, že každý by sme si zaslúžili trest za naše zlé slová,
skutky... Ale on to nechce. Chráni nás pred zlom tak, že má pre nás dobré slovo,
povzbudenie k dobrému, úsmev, podáva nám ruku. Buďme aj my obrancami pred
zlom. Odpúšťajme si navzájom, “nehádžme na druhého kamene, zlé slová, päste.”


